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Fråga nr 7 

Jackie Nylander (V) ställer en fråga om placeringar av fosterbarn. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 8 

Jan Valeskog (S) ställer en fråga om finska förskolor i Stock-

holm. 

 

Borgarrådet Edholm (FP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 9 

Stefan Hansson (S) ställer frågan: Varför blev det inget yrkes-SM 

i evenemangsstaden Stockholm? 

 

Borgarrådet Hamilton (M) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 10 

Borgarrådet Bjuggren (S) ställer en fråga om finansieringen av 

Åkeshovs sim- och idrottshall. 

 

Borgarrådet Kevius (M) svarar på frågan.  

 

 

§ 8  
Anmälan av skrivelser 
 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och del-

getts berörda organ anmäls, bilaga 3.  

 

 

§ 9  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt----------------------------------bilaga 4. 

 

  


